

نعلن عن حاجتنا للتخصصات التالية وفقاً للمتطلبات الموضحة أدناه.

المؤهلات العلمية والخبرات	المسمى الوظيفي والمهام	م
<ul style="list-style-type: none"> • مؤهل جامعي تخصص هندسي ويفضل ماجستير في الهندسة أو (MBA). • 20 سنة خبرة منها 7 سنوات في إدارة المشاريع. • خبرة في إدارة المخاطر والربط بين مراحل المشاريع والعلاقات بين المشاريع. • خبرة في المعايير الدولية للتصاميم والجودة المتعلقة بتشغيل ومعدات الميناء. 	<p>مدير مشروع Project Manager</p> <ul style="list-style-type: none"> • إشراف ميداني لجميع أعمال مشاريع الميناء في جميع المراحل (تصميم، بناء، تنفيذ، ومراقبة) حتى مرحلة بدء التشغيل. • مراجعة جميع أعمال الفحص قبل التشغيل والتكليف فيما بعد والموافقة عليها. • مراجعة جميع التقارير والمدفوعات المقدمة من قبل الإستشاريين والمقاولين والموافقة عليها ورفعها لمدير الإدارة للمصادقة عليها. • رفع التقارير اللازمة الدورية إلى مدير الإدارة المختصة. 	<p>NPP001</p>
<ul style="list-style-type: none"> • دبلوم في الهندسة. • 10 سنوات كمسؤول سلامة في المشاريع البحرية ومشاريع البنية التحتية الرئيسية مع خبرة سابقة في مشاريع مماثلة ويفضل في دول مجلس التعاون الخليجي. • خبرة في قوانين وأنظمة الصحة والسلامة المحددة في دولة قطر وفي المعايير والتطبيقات ل ISO-9001. • خبرة في المبادئ الخاصة بإنشاء وتطوير الموانئ والحماية من الحرائق وفي رسومات الكشيف عن الحريق وتسريبات الغاز ورسومات تصنيف المناطق الخطرة. 	<p>مسؤول/ ضابط سلامة Safety Officer</p> <ul style="list-style-type: none"> • وضع خطط لبرامج السلامة والإشراف على تنفيذها لضمان السلامة طوال مرحلة التشييد إضافة إلى تقديم تقارير بإحصائيات السلامة والقضايا والمخاطر المحتملة. • رصد أداء المقاولين والاستشاريين فيما يخص إجراءات السلامة من خلال التدقيق والتفتيش وتقديم المشورة وتشجيع اتباع نهج منظم لإدارة السلامة أثناء عمليات التشييد والتأكد من التدابير الوقائية، وضمان فاعلية إدارة الاستشاريين للمتعاقدين للتأكد من الامتثال للوائح وتشريعات السلامة. • تقديم تقارير بأية انتهاكات لقواعد السلامة والمشاركة في التحقيق في الحوادث أو الإصابات وضمان وضع الخطط الوقائية لمنع تكرارها. 	<p>NPP002</p>
<ul style="list-style-type: none"> • مؤهل جامعي في القانون مع التخصص في قانون الشركات/ قطاع الأعمال. • يفضل ماجستير في قانون البناء و التحكيم. • 20 سنة خبرة قانونية بما في ذلك "قوانين قطر" بحد أدنى 8 سنوات في وظيفة مماثلة في قطاع مشاريع هندسية مماثلة، ويفضل من لديه خلفية هندسية. • خبرة في شركة قانونية للتعامل مع النزاعات المتعلقة بالبناء والإنشاءات. • خبرة في التحكيم والتقاضي والمنازعات والوساطة. 	<p>مستشار قانوني Legal Counsel</p> <ul style="list-style-type: none"> • تقديم المشورة إلى المدير التنفيذي والموظفين في المسائل المتعلقة بالمعاملات التجارية العامة، والعقود التجارية، والنظر في الوثائق القانونية والعقود واتفاقات التراخيص والعطاءات شاملاً جمع البيانات والأدلة اللازمة لاتخاذ القرارات. • تقديم الرأي القانوني في المسائل الخاصة بالشؤون القانونية كالعقود والمنقصات والتقاضي، وتقديم المشورة في تفسير القوانين واللوائح المتبعة والمتعارف عليها والتنسيق مع مكتب المحاماة المعتمد لتمثيل المؤسسة أمام المحاكم والنيابة العامة. 	<p>NPP003</p>

<ul style="list-style-type: none"> • مؤهل جامعي تخصص هندسة مدنية ويفضل ماجستير في الهندسة . • 15 سنة خبرة في مشاريع مماثلة ويفضل في دول مجلس التعاون الخليجي. 	<p style="text-align: center;">مهندس مدني Sr. Civil Engineer</p> <ul style="list-style-type: none"> • مسؤول عن مراجعة التصاميم وإعطاء الدعم الفني الميداني من ناحية التخصص المدني. • تقديم خدمات في مجال الهندسة المدنية قبل بدء الإنشاءات، وخلال المراحل اللاحقة من وضع التصاميم الأولية إلى وضع التصاميم التفصيلية والبدء في مراحل التنفيذ. • ضمان تطابق التصاميم الموضوعه بأحدث القوانين والمعايير والممارسات الهندسية. • تقديم خدمات الدعم الفني في مجال الهندسة المدنية خلال فترة الإنشاءات وإختبارات التشغيل للإنشاءات المدنية. 	<p style="text-align: center;">NPP004</p>
<ul style="list-style-type: none"> • أن يكون المتقدم حاصلاً على درجة البكالوريوس في الهندسة المدنية والأفضلية للحاصلين على درجة الماجستير. • خبرة لا تقل عن 20 سنة في مجال التصميم/البناء /إدارة مشاريع البنية التحتية الكبرى بحد أدنى خمس سنوات كمدير إنشءات ويفضل في دول مجلس التعاون الخليجي. 	<p style="text-align: center;">مدير الإنشاءات Construction Manager</p> <ul style="list-style-type: none"> • الإشراف على الإنشاءات وإدارة الخدمات في جميع ما يتعلق بأعمال البناء، مثل عمليات الحفر والتجريف، إستصلاح الأراضي، كواسر الأمواج، المراسي، الأعمال الميكانيكية، الأعمال الكهربائية، المرافق، أجهزة المسح والمراقبة، الإنشاءات المدنية ومباني الخدمات اللوجستية. • مراجعة مخاطر الإنشاءات المحتملة التي حددها الإستشاري، وإصدار خطة لإدارة هذه المخاطر، وإبداء الرأي وتحديد مخاطر أخرى محتملة وفق المستجدات. • الإشراف على مراقبة الإستشاري لأنشطة عمل المقاولين. • مراجعة مراسلات الإستشاري للمقاولين والقيام بالتوصية للإدارة من أجل الحصول على الموافقة. • الحضور الدائم للموقع والقيام بعمل تقارير عن سير العمل وأداء الإستشاري والمقاولين وفق الجدول الزمني والجودة المطلوبة. 	<p style="text-align: center;">NPP005</p>
<ul style="list-style-type: none"> • مؤهل جامعي في هندسة الاتصالات. • 15 سنة في التنسيق والإشراف على مشاريع البنية التحتية الكبرى لمشاريع الموانئ بحد أدنى 5 سنوات في وظيفه مماثلة. • خبرة في تركيب النظم الأمنية المتقدمة وفي منهجية التشبيد وأساليب البناء وتقييمها وفي مبادئ وأدوات وتقنيات الإشراف على الأعمال ويفضل خبرة في دول مجلس التعاون. • خبرة في الصحة والسلامة وإدارة الأشغال في موقع البناء. 	<p style="text-align: center;">مشرف موقع (أنظمة الاتصالات و الأنظمة الأمنية) Site Supervisor (Telecommunication – Security)</p> <ul style="list-style-type: none"> • الإشراف على أعمال البناء فيما يخص أعمال الاتصالات والأنظمة الأمنية شاملاً نظم الاتصالات السلكية واللاسلكية وتركيب النظم المتعلقة بالمراقبة التلفزيونية وشبكات الحاسوب وجميع الخدمات ذات الصلة بالمباني والإنشاءات الأخرى ومراجعة جميع ملفات وشهادات تنفيذ الأعمال. • مراجعة رسوم البناء التي تمت الموافقة عليها والمخططات التنفيذية لضمان تنفيذ الأعمال حسب المتفق عليه ومراجعة واعتماد رسومات التشبيد لضمان تسجيل الأشغال المنجزة بشكل صحيح. • الإشراف على الطلبات الخاصة بأوامر التغيير في نطاق تنفيذ الأعمال ورصد فعالية الإستشاريين في جمع وإدارة وتقديم التقارير ذات الصلة. 	<p style="text-align: center;">NPP006</p>

مشرف موقع (خدمات المباني)
Site Supervisor (Building Services)

- الإشراف على أعمال البناء فيما يخص خدمات المباني وكافة ما يتعلق بها خلال المراحل الأولية ومراحل التنفيذ وضمان أن الأعمال التي تم تنفيذها والمواد المستخدمة والأساليب المتبعة تجري وفقاً للتصميم والمواصفات والمعايير المحددة.
- الإشراف على العمل في جميع مجالات البناء فيما يتعلق بتوزيع الجهد الكهربائي المنخفض والإضاءة والطاقة، ومنشآت المناطق الخطرة، وتركيبات الـ UPS وإضاءة الطرق والشوارع ونظم الحماية من البرق وإدارة المباني، وتوفير الطاقة وتكييف المباني والمكاتب، وتخزين وتوزيع المياه، وشبكات الصرف الصحي وأنظمة الوقاية من الحرائق.

NPP007

مشرف موقع (أعمال الكهرباء)
Site Supervisor (Electrical Engineer)

- الإشراف على أعمال البناء المتعلقة بالأعمال الكهربائية عالية ومتوسطة الجهد، وجميع الخدمات الكهربائية الخاصة بالمباني والإنشاءات الأخرى.
- مراجعة رسوم البناء التي تمت الموافقة عليها والمخططات التنفيذية لضمان الوضوح فيما يتعلق بمسائل البناء ومراجعة واعتماد رسومات التشييد لضمان تسجيل الأشغال المنجزة بشكل صحيح.
- الإشراف على الطلبات الخاصة بأوامر التغيير في نطاق وتنفيذ الأعمال ورصد فاعلية الإستشاريين في جمع وإدارة وتقديم التقارير ذات الصلة.

NPP008

مشرف موقع (مدني)
Site Supervisor (Civil Engineer)

- الإشراف على أعمال البناء المتعلقة بمراجعة التصاميم وإعطاء الدعم الميداني من ناحية التخصص المدني.
- مراجعة رسوم البناء التي تمت الموافقة عليها والمخططات التنفيذية لضمان الوضوح فيما يتعلق بمسائل البناء ومراجعة واعتماد رسومات التشييد لضمان تسجيل الأشغال المنجزة بشكل صحيح.
- الإشراف على الطلبات الخاصة بأوامر التغيير في نطاق تنفيذ الأعمال ورصد فاعلية الإستشاريين في جمع وإدارة وتقديم التقارير ذات الصلة.

NPP009

- مؤهل جامعي في الهندسة الكهربائية/الميكانيكية.
- 15 سنة خبرة في تصميم وتركيب واختبار وتشغيل كل ما يتعلق بخدمات المباني لمشاريع تطوير وإنشاء الموانئ أو النفط والغاز بحد أدنى 4 سنوات عمل في وظيفة مماثلة لدى مقاول أو عميل أو استشاري في مجالات الهندسة، المشتريات، التركيب، الاختبار والتشغيل.
- يفضل خبرة في دول مجلس التعاون الخليجي.
- خبرة في منهجية وأساليب البناء وتقييمها وفي مبادئ وأدوات وتقنيات الإشراف على وإدارة الأشغال في موقع البناء.

- مؤهل جامعي في الهندسة المدنية/الهيكليّة أو الهندسة الكهربائية.
- 15 سنة خبرة في التنسيق والإشراف على مشاريع البنية التحتية بحد أدنى 5 سنوات في منصب مماثل ويفضل في دول مجلس التعاون الخليجي.
- خبرة في تشييد محطات فرعية جديدة عالية الجهد.
- خبرة في منهجية وأساليب البناء وتقييمها وفي مبادئ وأدوات وتقنيات الإشراف على وإدارة الأشغال في موقع البناء.

- مؤهل جامعي في الهندسة المدنية.
- 15 سنة خبرة في التنسيق والإشراف على مشاريع البنية التحتية بحد أدنى 5 سنوات في منصب مماثل ويفضل في دول مجلس التعاون الخليجي.
- خبرة في منهجية وأساليب البناء وتقييمها وفي مبادئ وأدوات وتقنيات الإشراف على وإدارة الأشغال في موقع البناء.

على من تتوافر فيهم المؤهلات العلمية والخبرات المطلوبة إرسال السيرة الذاتية مع تحديد مسمى ورقم الوظيفة وإدراجهما في حقل (الموضوع) على البريد الإلكتروني :-

HR@npp.com.qa

آخر موعد لتقديم الطلبات : 2016 / 02 / 29

We seek to hire the following positions:

Title and Responsibilities	Qualifications	Code
<p>Project Manager</p> <ul style="list-style-type: none"> • On site supervision for all port projects in all stages (Design, Construction, Execution and supervision). • Review and endorsing all operating and commissioning tests prior to implementing. • Review and endorsing all reports and payments submitted by Consultants and Contractors and referring it to the higher Management for approval. • Submit required periodic reports to competent Management. 	<ul style="list-style-type: none"> • Engineering bachelor degree; a Master degree in Engineering or MBA is preferred. • 20 years of experience, with 7 years in project management. • Experience in Risk Management and in correlation between projects in various stages. • Experience in design & quality international standards related to port operation and equipment. 	<p>NPP001</p>
<p>Safety Officer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Set safety plans and supervise implementation, to ensure safety during all construction stages. Prepare statistical reports on safety and potential risks. • Monitor Consultants and Contractors safety procedures through examining, inspecting, advising and encouraging complying with a unified Safety Management System, throughout all construction activities. Ensure respecting all preventive measures and monitor Consultant efficiency in managing Contractors activities to comply with safety regulations. • Prepare reports concerning safety regulations violations, participate in incident investigation and ensure the implementation of preventive measures. 	<ul style="list-style-type: none"> • Engineering bachelor degree. • 10 years of experience as Safety Officer in marine projects and in major infrastructure projects. An experience in a similar project or in GCC countries is preferred. • Experience in Qatari Health and Safety applicable laws and regulations, and in ISO-9001 standards and practices. • Experience in principles for establishing and developing marine ports, fire protection, gas leaks, fire detecting and hazardous areas classification. 	<p>NPP002</p>
<p>Legal Counsel</p> <ul style="list-style-type: none"> • Give accurate and timely counsel to Executives in a variety of general commercial topics, commercial contracts, labor law, permits, tenders, partnerships, international ventures, corporate finance; while providing all required data and evidence for decision making process. • Give accurate and timely counsel to Executives in a variety of legal issues such as contracts, tenders, and lawsuits. Provide advice, clarification and interpretations of laws & applied 	<ul style="list-style-type: none"> • Bachelor degree in law specialized in corporate law/business sector • A Master degree in Construction Arbitration Law is preferred. • 20 years of legal experience, including 8 years experience in Qatari laws in as similar position in engineering sector. Candidate with engineering background is preferred. • Experience in a legal office specialized in construction arbitration. 	<p>NPP003</p>

<p>executive regulations. Coordinate with the selected legal office to represent the organization before courts and attorney general.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Experience in arbitration and litigation and disputes and conciliation 	
<p>Civil Engineer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Responsible for reviewing designs and providing technical support in civil engineering field. • Provide civil engineering services before construction commencement, and during later stages, from preliminary design to detailed design stage, and throughout execution period. • Ensure design conformity with best international engineering standards, practices and regulations. • Provide civil engineering technical support services during construction period, and commissioning of buildings. 	<ul style="list-style-type: none"> • Bachelor degree in Civil Engineering. A Master degree is preferred. • 15 years of experience in similar projects. Experience in GCC countries is preferred. 	<p>NPP004</p>
<p>Construction Manager</p> <ul style="list-style-type: none"> • Supervise construction activities and manage all services in relation to construction works, such as excavation, dredging, land reclamation, breakwaters, berths, mechanical works, electrical works, utilities, surveying and surveillance equipment, civil constructions and logistics buildings. • Review potential construction risks defined by the Consultants and set out a plan to manage those risks. Advise on and determine other potential risks according to new developments. • Supervise Consultants management for Contractors' activities. • Review Consultant's correspondence to Contractors, provide recommendation for approval. • Maintain continuous presence at work site, prepare reports on work progress, Consultants' and Contractors' performance according to timelines and required work quality. 	<ul style="list-style-type: none"> • Bachelor degree in Civil Engineering. A Master degree is preferred. • 20 years of experience in major infrastructure projects; management, design and construction. At least 5 years as Construction Manager. Experience in GCC countries is preferred. 	<p>NPP005</p>
<p>Site Supervisor (Telecommunication – Security)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Supervise construction activities related to telecommunications and security systems, including; wired and wireless telecommunications; installation of TV monitoring systems; computer networks; all services related to buildings and other facilities. Review all execution files and certificates. • Review all approved designs and drawings to ensure execution according to agreed and desired requirements. Review shop/construction drawings to ensure correct work activities progress. • Supervise variation order claims within scope of works, and 	<ul style="list-style-type: none"> • Bachelor degree in Telecommunication Engineering. • 15 years of supervision and coordination experience in major infrastructure projects. At least 5 years in a similar position. • Experience in installing advanced security systems and in construction, development and assessment methodologies. Experience in supervision principles, tools and techniques. Experience in GCC countries is preferred. • Experience in health and safety and work management in site. 	<p>NPP006</p>

<p>monitor Consultants' efficiency in gathering and managing related reports.</p>		
<p>Site Supervisor (Building Services)</p> <ul style="list-style-type: none"> Supervise construction activities related to building services during the initial stages and execution stages. Ensure that the carried out works, used materials and methods are consistent with the design, specifications and specified standards. Supervise all construction activities related to; low-voltage distribution; lighting; energy; hazardous areas facilities; UPS installation; roads lighting; lightning protection systems; building management; energy saving; air conditioning; storage and distribution of water; sewage systems and fire protection systems. 	<ul style="list-style-type: none"> Bachelor degree in Mechanical/Electrical Engineering. 15 years of experience in fields related to building services; major developments; marine ports developments; oil & gas projects. At least 4 years in a similar position with a Contractor, Client or a Consultant in engineering fields, procurements, installation, testing and commissioning. Experience in GCC countries is preferred. Experience in construction, development and assessment methodologies. Experience in supervision principles, tools and techniques. 	<p>NPP007</p>
<p>Site Supervisor (Electrical Engineer)</p> <ul style="list-style-type: none"> Supervise construction activities related to high and medium voltage works, and all electrical services for buildings and other facilities. Review all approved designs and drawings to ensure execution according to agreed and desired requirements. Review shop/construction drawings to ensure correct work activities progress. Supervise variation order claims within scope of works, and monitor Consultants' efficiency in gathering and managing related reports. 	<ul style="list-style-type: none"> Bachelor degree in Civil/Structural/Electrical Engineering. 15 years of supervision and coordination experience in major infrastructure projects. At least 5 years in a similar position. Experience in GCC countries is preferred. Experience in constructing new high-voltage substations. Experience in construction, development and assessment methodologies. Experience in supervision principles, tools and techniques. 	<p>NPP008</p>
<p>Site Supervisor (Civil Engineer)</p> <ul style="list-style-type: none"> Supervise construction activities related to design reviews, and provide civil engineering support in site. Review all approved designs and drawings to ensure execution according to agreed and desired requirements. Review shop/construction drawings to ensure correct work activities progress. Supervise variation order claims within scope of works, and monitor Consultants' efficiency in gathering and managing related reports. 	<ul style="list-style-type: none"> Bachelor degree in Civil Engineering. 15 years of supervision and coordination experience in major infrastructure projects. At least 5 years in a similar position. Experience in GCC countries is preferred. Experience in constructing new high-voltage substations. Experience in construction, development and assessment methodologies. Experience in supervision principles, tools and techniques. 	<p>NPP009</p>

Candidates fulfilling the required academic & experience qualifications; please send your CV with a cover letter specifying desired position and code to:

HR@npp.com.qa

Last date for submitting your application is; 02/29/2016